



COMMUNIQUE N° D/22/467 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours professionnel du 03 novembre 2024 pour le recrutement des personnels dans le corps des fonctionnaires des Régies Financières (Impôts), session 2024, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the written parts of the professional competitive examination of 3 November 2024 to recruit personnel into the corps of Revenue Services (Taxes and Registration) civil servants, for the 2024 session.

Il s'agit de / They are:

INSPECTEURS DES REGIES FINANCIERES (IMPÔTS) / TAX INSPECTORS

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/Names
1.	PIRIR076	ADRIANE ZOURMBA CLAUDE
2.	PIRIR094	AICHA ADJI
3.	PIRIR068	ANANGAFAC FOSSUNG ERNEST
4.	PIRIG039	ATEBA NOAH FRANCOISE NADEGE DIANE
5.	PIRIR129	AYISSI ETEME NEE TSALA PELAGIE
6.	PIRIR119	BASSI STEPHANE
7.	PIRIR089	BELLA ELANGA CELINE ARLETTE
8.	PIRID028	BOULLEYS SCELEH PHILIPPE MAGLOIRE
9.	PIRIR071	CHARLENE MANDAH NDIKUM
10.	PIRIR124	DAIROU BOUKAR
11.	PIRIA052	EKURI DANIEL TAKU
12.	PIRIR080	ESSENGUE NDOKON NZOA JUDITH MARTINE
13.	PIRIR059	FAROUK ALLY ABDOUL AZIZ
14.	PIRIM007	GOUMBOUNG CLEMENTINE
15.	PIRIR077	KELBE EKANI ROSE VIRGINIE
16.	PIRIR067	LEA ISAAC
17.	PIRIR097	MADINATOU ABBASSI EPSE AMADOU OUMAROU



18. PIRIL048 MAKONDO JACQUES AUGUSTIN
19. PIRIR134 MANGA BILOA AGNES CHARLIE EPSE BILOBE
20. PIRID024 MASSOH JEAN BOSCO
21. PIRIR099 MBENG ETOUNDI LUCIEN
22. PIRID013 MBONGO'O MEVA'A ANDRE PATRICE
23. PIRIR088 MEKE FROISSART
24. PIRIE010 MEMPOURI CHRISTIAN ZORES
25. PIRIR078 METO'O METO'O TIMOTHEE PAUL
26. PIRIR127 MINDJIE MIMBOUGA URSULE NINON EPSE MBIOK
27. PIRIR136 MONI DORINE PRUDENCE
28. PIRIR093 NWOMBA CHIAFIE LAWRENCE
29. PIRIR082 ONDOLO PAUL HERVEY
30. PIRID015 PAMI TCHAMBA RODRIGUE ELVIS
31. PIRIR060 POUNLEVE MINLONG MARCEL AUBIN
32. PIRIR096 SEHELAM NDAM ALIMA EPSE NCHOUWAT
33. PIRIR102 SOKOUDJOU GANINA
34. PIRIR091 YATOU MOUNCHINGAM SYLVAIN
35. PIRIR062 YAZIDA IBRAHIM
36. PIRIR143 YONG CYRIELLE AURELIEN
37. PIRIR069 ZOMEKA BIAMB ARLETTE FRANCINE



Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie de leur acte d'intégration ou de leur acte de reclassement passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, le samedi 07 décembre 2024 à 07 heures précises.

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the absorption or reclassification instrument shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Saturday 07 December 2024 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le jeudi 05 décembre 2024 à 15 heures 30 minutes.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Thursday 05 December 2024 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 04 DEC 2024

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE